
 

GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 

  
     
 
Datum: 20-03-2019 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid de heer M.J.H. Jongeneel fractie: Slydregt.NU 
 

 
Onderwerp: Vraag van Tennis vereniging SLTC. 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 
Vraag 1: SLTC heeft als enige vereniging een pachtcontract met de 
gemeente. Er is binnen de gemeente een regeling die 40% van de huur 
van binnen en buiten accommodaties vergoed aan verenigingen. 
Omdat de SLTC geen huur maar pacht betaald, zijn ze hier waarschijnlijk 
nooit voor in aanmerking gekomen. Weet u van deze regeling en kunt ons 
misschien de inhoud hiervan kenbaar maken? Graag wil de SLTC weten 
of het klopt wat ze zeggen en wanneer deze regeling is ingegaan. 
 
Vraag 2: Als deze later dan 1992 is ingegaan, welke verbintenis was 
hiervoorvoor dan?  

 

Indien nodig 
Toelichting: Al eerder vragen gesteld omtrent SLTC. Deze vraag willen we 
nog beantwoordt hebben. Wij kunnen het zelf nergens terug vinden. 
 

 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
Mark Jongeneel 
Slydregt.NU 
 

 
 


